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Pani
Ewa Kocemba
Burmistrz
Miasta Lubawka

trakcie Vll Sesji Rady Miejskiej
nie udzielono odpowiedzi ustnej,

lnformuję, że w dniu 29 kwietnia 202t roku w
w Lubawce Radni zadali następujące pytania, na które

cytuję:

Radny Krzysztof Jawor:

,,panie Burmistrzu, bodajże trzy lata temu kupiliśmy kartki pamiątkowe z Lubawki. Mam

pytanie od regionalistów naszych Lubawskich, czy gdzieś można zobaczyĆ te kartki? Czy moŻe

mogłaby być zorganizowana jakaś wystawa, skoro wydaliśmy na to doŚĆ niemałą sumę

pieniędzy i z tego co wiem, to nie są nigdzie wyeksponowane,"

Radny Mariusz Głód:
L. ,,pytanie dot. ulicy Nowa Kolonia. Mieszkańcy zwrócili uwagę, Że przy obfitych

opadach, z ulicy Lipowej strumieniem do samego dołu spływa woda deszczowa. Nie

ma tam odprowadzenia, nie ma zadnych rynienek ani korytek. Sukcesywnie jest

podmywany asfalt. Jezeli taki stan rzeczy zostanie na dłuzej, asfalt zostanie podmyty,

pozałamuje się i będziemy mieli drogą inwestycję w postaci położenia od nowa drogi.

Dlatego bardzo bym prosił o wizję lokalną na tej ulicy (...). Takze na ulicy Nowa Kolonia

w związku z faktem, że jest robionych dużo przyłączen. Firma Sanikom- tak mi się

wydaje- robi dużo przyłączen wodno-kanalizacyjnych, co za tym idzie równiez

w asfalcie się porobione wycinki, żeby można było podłączyĆ wodę, Prosiłbym, aby

zwrocicfirmie uwagę aby uzupełniła te stany asfaltowe (...)."

ż. ,,Kolejne pytanie dotyczy lamp na ul. Nowa Kolonia. Pamiętam, że w zeszłej kadencji

firma, która utrzymywała nasze oświetlenie lubawskie, miała w zadaniu równieŻ

odnawianie lamp, czyli malowanie słupów nawierzchniowo. Moje pytanie jest takie,

czy dalej firma która na dzień dzisiejszy utrzymuje również ma takie zadanie? Te

lampy na ul. Nowa Kolonia mają juz kolor ciemnordzawy, tzn. że farby prawie w ogóle

nie ma. Niedługo będziemy musieli w takim wypadku zamówiĆ nowe słupy, a szkoda

by było bo być może wystarczy żeby ktoś z fachowców rzucił okiem, wyczyŚcił je

iodmalował."

Radna Elżbieta Chrapek:
!. ,,Bardzo proszę o informację kiedy będzie rozplantowana ziemia w parku PrzY

ul, Karkonoskiej? Nie wygląda to estetycznie."

ż. ,,Do kogo można zgłosić i kiedy, uwagi odnośnie naprawy zjazdow z krajowej drogi

nr 5 na drogi gminne? Sytuacja taka jest na ul. Sudeckiej"

3. ,W tamtym roku poruszana była już kwestia słupa ogłoszeniowego na ul. Sudeckiej.

Bardzo proszę o informację kiedy ten słup zostanie postawiony?"



Radny Oskar Najdek:

,,Bardzo bym prosił o poprawienie stanu dróg szutrowych po zimie. Głównie tutaj chodzi mi

o ul. Mickiewicza (teren po byłym tartaku), dojazd do budynku przy ul. PrzyjaciołŻołnierza

1_a, siatka dróg Brzozowa-Świerkowa. Proszę"również o wyrównanie drogi do budynku przy

ul. Szymrychowska 21."

Radny Mariusz Zbrzyzny :

t. ,,przebudowa sieci wodno-kanalizacyjnej w Chełmsku Śląskim. Czy została już

podpisana umowa z lpAW o dofinansowanie tego zadania? Jeżeli tak to kiedy Gmina

przystąpi do realizacji tego zadania?"

2. ,,Kiedy zaczną się prace porządkowe na drogach ichodnikach gminnych po okresie

zimowym?"

3. ,,Poprawa krawężników najazdowych przy łączeniu drogi Sądeckiej-Podhalańskiej

w Chełmsku Śląskim wraz z zamontowaniem barierki ochronnej przy przepuście a8OO.

Pierwszą odpowiedź dostałem, że będzie zrobione to do końca października 2019.

Złożylem ponowną interpelację, dostałem odpowiedź że do końca lutego 202t. Jak

długo jeszcze będziemy czekać i walczyć o poprawę tych krawężników najazdowych

z tą barierką?"

Radny Marek Szota:
1. ,,Jak wyglądają prace odnośnie przeniesienia przedszkola z ul. Dworcowej do Szkoły

Podstawowej?"

2. ,,Kiedy rozpoczniemy prace remontowe na drogach? Chodzi mi o łatanie dziur; np.

ulica Ogrodowa."

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Lubawce lzabela Stawarz-Lubiak -
1. ,,Czy jest możliwość publikacji rocznego wykazu zbiórek odpadów

wielkogabarytowych? Chodzi o publikację planowanych odbiorów już na początku

roku. Ułatwiłoby to zarówno koordynację pracy służb jak i plan prac porządkowych,

remontowych M ieszkańcom naszej G miny."

2. ,Czy przeprowadzano kontrolę studzienek kanalizacyjnych/opadowych przy

ul. Kombatantów? Mieszkańcy zgłaszają, że. szczególnie na skrzyżowaniu
ul. Kombatantów i Al. Wojska Polskiego przy obfitych opadach deszczów woda nie
schodzi, studzienki są pozapychane."

3. ,,Jak przebiegają prace przy OSP Lubawka, chodzi o remont garażu?"

Proszę o przekazanie odpowiedzi do Biura Rady Miejskiej w Lubawce w ustawowo
przewidzianym term inie.

lczĄcY
otrzvmuia:

1) Adresat
2) ala

Sprawę prowadzi: ,
patrycja Wójcik [)r§1
Wydział OrganizacyjnI
Urząd Miasta Lubawka, i )
Ie1,5L6-322-887 \ l.L
e-mail: wojcik,patrycja @{ubawka,eu
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